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Beantwoording vragen inzake reorganisatie Elster-Instromet 
Silvolde 

 
 
Geachte heer Vesters, 
 
Uw fractie heeft ons op 18 mei 2017 enkele vragen gestuurd over de reorganisatie van Elster-Instromet in 
Silvolde. Wij hebben uw vragen conform artikel 33 van het Reglement van orde behandeld. In deze brief 
vindt u onze beantwoording op deze vragen.  
 
Vraag 1: 
Waarom heeft het college de kans laten lopen om onze inwoners, wiens baan op het spel staat, een 
hart onder de riem te steken? 
 
Antwoord: 
Voorop staat dat het college begrijpt dat het verliezen van je baan een zeer verschrikkelijke situatie is voor 
de werknemers die het betreft. Bij het college is de vraag gekomen of het college een rol wil spelen in het 
arbeidsconflict bij Elster Honeywell. De inzet van de werknemers en de vakbond is een beter sociaal plan en 
is een zaak tussen werkgevers en werknemers. Het in ontvangst nemen van een petitie is niet aan het 
college gevraagd. De vakbond heeft aangegeven de fractievoorzitters van de gemeenteraad een petitie aan 
te willen bieden. Als het college was gevraagd om een petitie in ontvangst te nemen, had het college dat wel 
gewild om op die manier de werknemers een hart onder de riem te steken.  
 
Vraag 2: 
Is het college niet met ons van mening dat er alles aan gedaan moet worden om de werkgelegenheid 
van onze inwoners zo veel als mogelijk is, in stand te houden? 
 

Antwoord: 
Uiteraard vinden wij behoud van werkgelegenheid van groot belang. Werkgelegenheid (direct en indirect) 
draagt bij aan een welvarende gemeente/regio. Echter, zeker in een tijd waarin in toenemende mate sprake 
is van krapte op de arbeidsmarkt, zal een dergelijk besluit niet anders door de directie van Elster-Instromet 
Silvolde worden genomen, dan omdat bedrijfseconomische overwegingen hieraan ten grondslag liggen. 

 

Vraag 3: 

Wat doet het college concreet waar het gaat om de werkgelegenheid bij Elster-Instromet en de 
toeleveranciers te behouden? 
 
Antwoord: 
Indien we werkgelegenheid binnen onze gemeente kunnen behouden door het vervullen van onze 
“faciliterende rol”, dan staan we hier zeker voor open.  Dit wel vanuit het besef dat een bedrijf uiteindelijk 
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haar eigen afweging maakt en eventuele oplossingen voor zover al voorhanden, niet marktverstorend 
werken. 

 

Vraag 4: 

Is het college bereid om alsnog met werkgever en werknemers te gaan praten om te bezien wat de 
gemeente in dit geval kan bijdragen om het behoud van zo veel mogelijk werkgelegenheid te 
bewerkstelligen? 
 
Antwoord: 
Wij kunnen en willen niet treden in geschillen tussen bonden en directie. Wel zijn we bereid om een gesprek 
met de directie van het bedrijf aan te gaan om  te bespreken welke randvoorwaarden bijdragen aan 
toekomstperspectief voor de vestiging in Silvolde. Dit vanuit het algemeen economisch belang.  
 
Tot slot 

Wij gaan er vanuit dat wij hiermee uw vragen adequaat hebben beantwoord. Heeft u nog vragen, dan kunt u 
contact opnemen met Bob Konings, Programmamanager. U kunt hem bereiken via ons algemene nummer 
(0315) 292 292 en vragen naar Bob Konings. 
 
 
Met vriendelijke groet,  
burgemeester en wethouders 
 
 
 
 
 
De heer A.B.M. Spijkers           De heer O.E.T. van Dijk 
locosecretaris                           burgemeester 
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